
Apeldoorn, 11 november 2024                                                       

 

Aan: Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport, 

         Mevrouw F. Agema 

 

Afz.; Vereniging Afbouwmedicatie, 

         Driehoek 24, 

         7312 CP Apeldoorn. 

          

Onderwerp: reactie op uw brief d.d. 8 oktober 2024 

                      Kenmerk: 3965906-1070159-GMT 

 

Geachte minister, 

 

Dank voor uw brief, 

 

Minister Kuipers gaf op 22 maart 2022 aan dat patiënten die klachten hebben over de vergoeding 

van afbouwmedicatie-op-maat zich konden wenden tot de NZa. 

Dat was zijn actie op de melding van Tweede kamerlid mevr. Paulusma dat zij signalen kreeg uit het 

veld en van patiënten dat er problemen waren met de vergoeding. 

(Dat komt overeen met onze dagelijkse ervaring. Patiënten blijven melden dat ze afbouwmedicatie-

op-maat, die in shared decision met de behandelaar wordt voorgeschreven, niet vergoed krijgen.) 

Uit de meldingen kwam het advies van het NZa aan u voort om duiding te vragen bij het 

Zorginstituut. 

 

Toch geeft u aan als reden om geen duiding over afbouwmedicatie aan het Zorginstituut te vragen,   

dat veldpartijen aangeven uit de voeten te kunnen met de huidige stand van zaken. 

Overigens kan het zo zijn dat veldpartijen uit de voeten kunnen met een situatie waar de patiënten 

niet mee uit de voeten kunnen. 

 

 

 

Hierover willen we het volgende vragen en opmerken. 



Ten eerste; 

Is dat dezelfde stand van zaken zoals verwoord in de brief van het Zorginstituut d.d. 25 januari 2024? 

 
‘Uit de gezamenlijke bijeenkomst kon worden geconcludeerd dat het multidisciplinair document 

volgens partijen een helder document is dat passende mogelijkheden tot afbouwen biedt.’ 

 

 Ten tweede; 

Op grond van bovenstaand citaat hebben wij op 3 februari 2024 navraag gedaan bij genoemde 

partijen en  op 24 maart 2024 bij de Transvaal Apotheek te Den Haag. 

Zie graag bijgevoegde kopieën. 

Tot op heden ontvingen wij geen reacties. 

Zodoende zijn wij niet in staat te beoordelen of veldpartijen u de juiste informatie (inclusief de 

beschikbaarheid van passende doseringen en de vergoeding daarvan) hebben gegeven. 

Dat is voor u, voor de Tweede Kamer en voor ons dermate belangrijk dat we u willen vragen de 

veldpartijen te verzoeken ons alsnog de gevraagde informatie aan ons te verschaffen. 

 

Met vriendelijke groet, 

Pauline Dinkelberg, voorzitter Vereniging Afbouwmedicatie 

 

Bijlage; 

Kopie brief d.d.25 januari 2024 van ZiNl 

Kopie e-mail aan Transvaal Apotheek d.d. 23 maart 2024 

Kopie brief 3 februari 2024 aan veldpartijen 

 

 


